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Förslag till riksdagsbeslut 

Riksdagen tillkännager för regeringen som sin mening vad i motionen anförs 

om att minska antalet ledamöter i Sveriges riksdag till 249 ledamöter.  

Motivering 

Är 349 ledamöter i Sveriges riksdag ett bra antal? Frågan kan självklart disku-

teras. Är det antalet ledamöter som alltid avgör effektiviteten i riksdagen? 

Det här är också en kostnadsfråga. Vi måste ställa samma krav på riksda-

gen som på övriga statliga förvaltningar, nämligen att ha en rationell och bra 

organisation. 

Jag tror också att det går att minska antalet tjänstemän i många av de stat-

liga verksamheterna. Jag tror att antalet tjänstemän inom riksdagen kan mins-

kas och jag tror att antalet ledamöter också kan minskas. 

Det finns dock en del frågor kring hur antalet ledamöter – oavsett hur 

många som det nu är – fördelas över landet. Det får inte vara så – oavsett 

befolkningsfördelningen i landet – att en stor övervikt av ledamöterna repre-

senterar de stora städerna/kommunerna. En viss kvotering – med ett fast 

grundantal ledamöter till varje län – synes vara en lösning på detta problem. 

Jag föreslår att det utreds och undersöks om inte antalet ledamöter i Sveri-

ges riksdag kan minskas till 249, alltså en minskning med 100 ledamöter. 

Stockholm den 25 oktober 2006  

Rolf Gunnarsson (m)  
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